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Beste Leden, 

 
Hierbij vinden jullie onze Pensioen-

Praat van het vierde kwartaal 2023. 
In deze uitgave een kort overzicht van 
de voorzitter betreffende de volgende 

stappen hoe de Wet Toekomst 
Pensioenen uitgevoerd gaat worden.  

 
Vervolgens een uitgebreid interview 
met Ad Huijgens die een uniek 

pensioenproject heeft aangepakt na zijn 
pensionering in 2014. Een artikel om te 

smullen voor de technici en auto 
fanaten onder ons. 
 

Ook stelt ons nieuw bestuurslid Rob de 
Jong zich voor en uit zijn verhaal is 

duidelijk dat ook in zijn pensioenperiode 
hij nog een druk baasje is. 
 

Tot slot: de contactdag zal plaatsvinden 
in de Nieuwe Kloof en de uitnodiging 

wordt verstuurd in oktober en we hopen 
dat velen van jullie aanwezig zullen zijn. 
 

De Redactie 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

De dekkingsgraad per 31 augustus 2023: 

125% 

Beleidsdekkingsgraad per 31 augustus 

2023: 124,5% 

voor nadere details en uitleg: 

http://www.spf-pensioenen.nl/ 

 
COLOFON 

 
contact: pensioenpraat@vgsabic.nl 
 
Redactie: 
Carla Ligtenberg 
Peter van Damme 
Toine Matthijssen 
 
PensioenPraat is bestemd voor alle leden van 

de Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 
Aan de inhoud van dit blad kunnen geen 
rechten worden ontleend. 
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Beste leden, 
 
De zomer is voorbij en het regent 

behoorlijk op het moment, dat ik dit 
schrijf. 

Ik hoop, dat u niet teveel last hebt 
gehad van de warmte of was er nu te 
veel regen? 

We hadden begin juli zelfs een echte 
zomerstorm Poly en matig weer. Ik ben 

het alweer vergeten. 
 
De eerste bijeenkomsten en seminars 

op pensioengebied zijn alweer 
geweest. Iedereen is nu bezig om 

helder te krijgen hoe de Wet Toekomst 
Pensioenen uitgevoerd moet gaan 
worden.  

De sociale partners van SABIC hebben 
inmiddels bekend gemaakt, dat zij 

kiezen voor het solidaire contract. Wij 
als VG zijn samen met de VG van 
Geleen de laatste hand aan het leggen 

aan ons Hoorrecht document. Deze 
willen we spoedig naar de sociale 

partners toesturen, opdat zij daar 
rekening mee kunnen houden op het 
moment dat zij het Transitionplan 

definitief gaan opstellen. Dat moet in 
het eerste kwartaal 2024 gebeuren wil 

men de planning van invoering per 1-1-
2026 halen. 
 

 

 
 
 

 
 
 

Op die pensioenbijeenkomsten van de 
Pensioenfederatie worden wij (als  

Verantwoordingsorgaanleden) 
bijgepraat op gebieden als: 
 

• Evenwichtigheid. Dat is best 
een lastig onderwerp, want het is 

behoorlijk subjectief. Dus wij 
moeten daarbij met name kijken 

naar:- hoe heeft het proces 
plaats gevonden, wat zijn de 
uitkomsten en welke motivering 

zit erbij. 

• Solidariteitsreserve. Deze is 

bedoeld om tot gemiddeld 
stabielere of hogere toekomstige 
en al ingegane 

pensioenuitkeringen te komen 
voor alle generaties. 

• Compensatie. Dat betreft met 
name oudere werknemers, 
omdat die niet meer 

“gesubsidieerd” worden door 
jongere werknemers. Dit betreft 

uiteraard alleen de actieve 
deelnemers. Wij vinden dan ook, 
dat dat niet ten koste van 

gepensioneerden mag gaan. 
U begrijpt, dat houdt ons wel van de 

straat voorlopig. 
 
Ik hoop velen van u op onze contactdag 

in november weer te mogen begroeten. 
 

Groet, 
Jan Hellings 
 

Van de voorzitter 
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Op bezoek bij Ad Huijgens 
 

Begin September ben ik op bezoek 

geweest bij Ad Huijgens. Ad had 
aangegeven dat hij misschien wel een 

interessant project had voor een artikel 
in de PensioenPraat en uiteraard zijn 
we daar graag op ingegaan. 

Ad is zijn werkzaam leven gestart bij 
Shell Pernis en na een 2 jaar interne 

opleiding heeft hij 12,5 jaar bij Shell 
gewerkt alvorens hij een switch maakte 
naar Philip Morris. Toen de 

verantwoordelijkheden wat beperkter 
werden heeft hij de kans genomen om 

te solliciteren bij GE Plastics. Het eerste 
gesprek was met Ghislain de Jonghe en 
bij de bevestiging van aanname vroeg 

Ad waar hij zou komen te werken 
waarop Ghislain antwoorde; “op 

Utilities”. Nou zei Ad, dat lijkt me toch 
niet zo interessant waarna hij een 
telefoongesprek had met Lau de Smet 

waaruit een uitnodiging volgde op de 
site. Een rondleiding met Rinus 

Palmers was toch een positieve steun 
in de rug en Ad besloot alsnog te 
beginnen in Utilities. Toen het PPO 

project startte en er mensen werden 
gevraagd voor operations, is Ad 

begonnen op PPO ( kwam daar Lau ook 
weer tegen) en is met pensioen gegaan 
in 2014 na de sluiting van PPO. 

Ja, en wat ga je dan doen?  

Ad heeft een JBA Falcon gekocht en is 
hiermee aan de slag gegaan. Ad heeft 
een paar artikelen geschreven waarin 

hijzelf als beste kan beschrijven hoe dit 
verder verlopen is. Voor alle 
duidelijkheid is de schuin gearceerde 

tekst door Ad aangeleverd. 
 

 
De JBA Falcon bij aankoop 
 
De JBA Falcon van Ad Huijgens 

“pensioenproject” 
 
Ik kocht mijn JBA in april 2014, als een 
“pensioenproject”. Niet dat ik toen al tijd 

had, maar de gelegenheid deed zich 
voor en ik vond dat ik lang genoeg 

rondgekeken had. Ik wilde graag een 
kitcar “met werk” en dat kreeg ik ook. De 
auto was gebouwd in Engeland en was 

al jaren in Nederland. De eerdere 
Nederlandse eigenaren hadden er niets 

aan gedaan, dus de auto was nog 
precies zoals een Engelse 
vrachtwagenchauffeur hem in 1996 

gebouwd had. Ongespoten gelcoat, 
blank aluminium en op een nogal grove 
manier in elkaar gezet.  
 
Aan de slag 

Het eerste probleempje deed zich voor 
bij de rit terug uit Gorssel, waar ik de 
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JBA had gekocht. (JBA Falcon 
Roadster De firma had zijn naam te 
danken aan de eerste letters van de 

(achter)naam van de drie 
initiatiefnemers Kenneth G. Jones, 

John Barlow en Dave G. Ashley. De 

zeventien jaar oude banden zagen er 

nog prima uit, maar de lappen rubber 
vlogen er onderweg vanaf! De eerste 

KCC clubmeeting (KitCarClub) was al 
snel daarna en ik wilde er graag 
naartoe. Maar de remmen werkten niet 

goed. Ik besloot de hoofdremcilinder te 
reviseren, maar de nieuwe cupjes 

pasten niet. Het bleek dat de Engelse 
cupjes 0,2 mm groter zijn dan van de 
Europese (linkse) hoofdremcilinder. De 

motor liep slecht en  twee externe 
experts kregen de afstelling van de 

Pierburg carburateur niet goed. Via een 
KCC-lid wist ik aan een tweetraps 
Weber carburateur met spruitstuk te 

komen. Het ding was te vies om aan te 
pakken, maar het bleek de problemen 

onmiddellijk op te lossen.  Alleen de 
gasklep draaide andersom dus dat 
moest nog even aangepast worden. 

Nadat ook nog een koelvloeistof 
probleem was getackeld, kon ik met 

een gerust hart op stap. 
Maar als je dan gaat rijden, kom je er 
achter dat er nog meer te doen is. Zo 

lagen er na elk ritje twee handen 
schuimrubber gruis onder de stoelen. 

Volledig verduurd! De autobekleder 
vroeg de hoofdprijs dus werden er 
nieuwe QSP stoelen gekocht. Maar nu 

ging eerst de aandacht uit naar het 
exterieur. Behalve de kuip werden alle 

carrosseriedelen eraf gehaald en in 
losse onderdelen voorbewerkt en mooi 
old white gespoten.  

 

 
 

 
 

De uitgeklede JBA Falcon 
 
 

Het weer in elkaar zetten was een heel 
leuke klus. Intussen werden allerlei 

kleine verbeteringen aangebracht, 
zoals het lassen van de pedalenbox, 
gaskabel doorvoer in de firewall, het 

roestvrijstalen radiatoromhulsel hoog-
glans gepolijst, rubbers vervangen, 

nieuw deurmechanisme geplaatst, het 
formica dashboard vervangen door een 
echte houten, de achtervering en de 

uitlaat aangepast en nog heel veel 
meer. Ook werd de kabelboom herzien. 

Er was een kabelboom van de Sierra 
donor gebruikt, maar dat was slordig 
gedaan. Ik knipte alle overbodige 

bedrading eruit en zorgde ervoor dat 
alle te lange draadjes de juiste lengte 

kregen. 
 
 

 
 



 
 
 
 
 
 

 

Uitgave nr. 25                   4de kwartaal 2023                           pag. 5
 

   

Uitgave van Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 

Bergen op Zoom 

PensioenPraat 

En nu? 
         
De buitenkant is nu zover klaar. Een 

volgend project was het maken van 
afneembare zijruiten van gebogen glas. 

Daarna het bekleden van het  interieur.  
 
Voor het opnieuw bekleden van het 

interieur is Ad bij een bevriend bedrijf in 
Roosendaal zelf achter de naaimachine 

gaan zitten om het hele interieur 
opnieuw te bekleden . 
 

 
Ad achter de naaimachine 
 
Van 4 naar 8 cilinders 

 
Om te beginnen, mijn 1800 Pinto-blokje 

was groot en sterk genoeg om de JBA 
te trekken. Na de nodige opmerkingen 
dat mijn motor last had van kantelende 

zuigers, toch maar eens gaan zoeken. 
Revisie kost een hoop en heb ik nog 

steeds dezelfde motor. Overstappen op 
de Ford 6 cilinder serieus overwogen, 
maar vanaf dat ik mijn rijbewijs heb ben 

ik al gek op een V8. Na informeren bij 
de JBA club in Engeland bleek dat ik 

daar een medestander had. Deze V8 is 
echter door JBA in het chassis 
gebouwd voordat de rest erop ging. 

Ook nog eens de verlengde Cortina 

uitvoering. Kwam ik later pas achter. Op 
zoek naar een Rover V8 leverde er een 
op die uitgebouwd op een pallet lag. 

Blok geschouwd en meegenomen. Bij 
het schoonmaken en deels demonteren 
kwam ik erachter dat het niet zo’n fris 

blok was als dat ik gedacht had. Bij 
verdere demontage kwamen er wel 

heel veel verbrande olieresten 
tevoorschijn. Kleppendeksels zaten er 
vol mee. Carter zat vol sludge. Daar 

heeft de motor zijn laatste toeren mee 
gedraaid. Na demontage van de 

carterpan zag ik koper tussen de 
krukaslagers uitkomen. De lagers 
waren al door het witmetaal heen 

gelopen. Oliekanalen van de middelste 
drie lagers zaten ook geheel verstopt 

met sludge. Ondertussen besloten de 
Ford T9 versnellingsbak om te wisselen 
voor een ZF4HP22 automaat van 

Volvo. Bellhouse gekregen van een 
clublid. Moest alleen nog een passende 

koppelomvormer hebben. Na grondig 
reinigen van de buitenkant zag ik dat de 
oliekeerring een beetje lekte. Bak 

voorzien van nieuwe keerringen, 
pakkingen en oliefilter. Verder met het 

motorblok. Nieuwe nokkenas en 
distributie besteld. Hydraulische 
klepstoters vernieuwd en nieuwe 

krukaslagers besteld. Bij montage zat 
de krukas muurvast zonder dat de 

onderste lagerhelften erop zaten. 
Uitgeklokt met alleen het eerste en 
vijfde lager erin gaf een kromming 

binnen de toleranties. Toch vreemd dat 
de boel niet wilde draaien. Onderblok 

naar een revisiebedrijf gebracht en 
laten lijnboren op de moedermaat. 
Krukas gericht en geslepen. 

Overmaatse lagers erin en daarna 
draaide die ook weer. Zuigerpennen 



 
 
 
 
 
 

 

Uitgave nr. 25                   4de kwartaal 2023                           pag. 6
 

   

Uitgave van Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 

Bergen op Zoom 

PensioenPraat 

zaten zo vast dat de zuigers niet meer 
goed kantelden op de drijfstangen. 
Pennen eruit geperst. Veel schade op 

de zuigers waardoor de boel vast is 
komen zitten. Ook dus nieuwe zuigers 
en pennen gemonteerd. Evenals de 

drijfstanglagers. De vele verhalen op 
internet over het wel of niet laten 

vlakken van de koppen naast me 
neergelegd en aan de specialist 
gevraagd wat wijsheid is. Deze 

adviseerde me wel vlakken. Gedaan 
dus. Na alles grondig schoongemaakt 

te hebben met Jizer weer voorzichtig de 
boel in elkaar gaan zetten. 
Stuuroliepomp kon vervallen. Geen 

stuurbekrachtiging. Plaats van dynamo 
aangepast. Zou anders boven de 

motorkap uitkomen. Variofan kon ook 
niet meer gemonteerd worden omdat 
de (nieuwe)waterpomp heel ver voor de 

motor uitsteekt. Door een beetje spelen 
met de poelies kon ik van drie riemen 

naar één riem. Injectoren getest en 
gemonteerd. Kabelboom uit elkaar 
geplukt en alles wat overbodig was 

laten vervallen. Was ook 80 cm te lang. 
Ook maar ingekort om niet een hele 

grote lus onder de motorkap te krijgen. 
Bij een maatje van me een V8 horen 
draaien met Cherrybomb’s onder zijn 

auto. Klinkt geweldig, dus ook besteld. 
Aanpassingen gedaan aan de 

bestaande uitlaatspruitstukken en met 
een flexibel stuk de uitlaten onder de 
treeplanken gemonteerd. Moeren voor 

de lambdasondes erop en ziet er stoer 
uit. Benzineleidingen zaten aan de 

verkeerde kant van de auto. Hier ook 
nieuwe voor gelegd en gelijk de 
benzinepomp tegen het chassis 

gemaakt. Alles afgemonteerd en 
gecheckt. Volgende ochtend lag er 

koelvloeistof op de vloer. Eerder nog 
niet gezien maar waarschijnlijk door het 
roest-oplossend vermogen van de 

koelvloeistof waren de vriespluggen 
gaan lekken. Ook die maar vervangen. 
Na nog een aantal probleempjes, 

eindelijk een succesvolle startpoging. 
Motor liep zeer onregelmatig en na wat 

spelen met vervroeging en stationaire 
afstelling bleef hij aan de praat. Op zoek 
naar valse lucht kwam ik erachter dat dit 

aan de verwijderde inlaatverwarming 
lag. Bij demontage bleven er 4 open 

schroefgaatjes achter. Deze 
dichtgemaakt en de motor liep en klonk 
als muziek in de oren. Afspraak 

gemaakt met de RDW en natuurlijk in 
de regen er naar toe in Rijen. 

Keurmeester was verbaasd dat ik de 
motor onder de kap had gekregen. Met 
de Cherrybombs als uitlaten vond hij 

hem wel veel geluid maken. “Rijdt u de 
auto maar even in het gele vak en laat 

de motor 3500 toeren draaien”. 92 dB 
was de uitslag. Mag max 95 zijn. 
Keuring was snel gedaan en met de 

complimenten van de keurmeester op 
zak vroeg hij naar de papieren van de 

motor. Helaas, die had ik niet. Moest 
VIN-nummer en motorinhoud en 
vermogen weten. Na het nodige 

speurwerk op het WWW een VIN-
nummer gevonden en aangetoond dat 

de auto niet gestolen was in 16 landen. 
Uit het werkplaatshandboek de 
technische gegevens aangeleverd. 

Keurmeester ging er mee akkoord. 
Vóór het ritje naar de RDW, wat 

overigens ook de eerste meters met 
deze samenstelling was, even de APK-
puntjes nagelopen. RDW zou deze ook 

doen en als deze oké was kon ik hem 
ontschorsen. 
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Pech. Dimlicht wilde niet branden en na 
een korte speurtocht ook geen 
oplossing kunnen vinden. 

Terwijl ik dit schrijf heb ik een RDW 
goedkeuring en een APK. (met 
brandend licht). 

Alles is goed gekomen zodat ik 
Neerlands wegen weer onveilig kan 

maken met mijn JBA Falcon Sports 
SR V8. 
 

 

 
V8 motor open 

 
 
 

In het gesprek met Ad ben ik ervan 
overtuigd geraakt dat zijn 

pensioenproject is kunnen slagen door 
Ad zijn passie, geduld en vergaren van 
de meest efficiënte oplossingen om dit 

project te kunnen doen slagen. 
Ad, bedankt voor het interview en hoop 

dat je samen met je vrouw nog veel kunt 
genieten van de ritjes die jullie 
ongetwijfeld nog zullen maken. 

 
En tot slot een foto van de auto kant en 

klaar. 

 
Huidige JBA Falcon 
 
Toine Matthijssen 

 
 

Rob de Jong, nieuw 
bestuurslid VG-SABIC IP 

 

Het is al weer meer dan een jaar 
geleden dat ik met pensioen ben 

gegaan: juli 2022. Carla rekent mij tot 
de groep van ‘jong gepensioneerden’. 

Wij vielen meteen met onze neus in de 
boter toen de uitnodiging van de 
feestborrel ter gelegenheid van het 10 

jarig bestaan in de bus viel. Het was 
inderdaad een feestje: het weerzien van 
zoveel oud-collega’s! Tijdens de 

tweede bijeenkomst werd de vraag voor 
nieuwe bestuursleden uitgesproken en 

heb ik mij bij als mogelijke opvolger van 
Carla als secretaris gemeld. Ook na de 
introductie van Carla over de 

activiteiten en werkzaamheden van de 
secretaris bleef ik bij mijn besluit. Ik 

word nog even uit de wind gehouden tot 
begin volgend jaar. 

Ik ben geboren in Amsterdam, maar 

getogen in Maastricht ‘Mestreech’: 
mooie stad aan de Maas. Na het 

doorlopen van lagere en middelbare 
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school werd er gekozen voor een studie 
Scheikundige Technologie aan de -toen 
nog- Technische Hogeschool Delft. In 

Delft heb ik Jovita, mijn echtgenote, 
leren kennen; zij heeft Bouwkunde 
gestudeerd. Als afstudeerrichting heb ik 

voor de polymeren gekozen. Ik ben in 
1983 samen met Torben Kempers 

afgestudeerd bij professor Anne van 
der Vegt. Professor van der Vegt was 
bevriend met Jan Bussink. Het was dan 

ook niet vreemd, dat wij meerdere 
bezoeken hebben gebracht aan GE 

Plastics in Bergen op Zoom. Eind 1984 
heb ik gesolliciteerd bij GE Plastics. De 
dag van de sollicitatie staat bij nog 

helder voor ogen. Ik kwam met de trein 
uit Delft in Bergen op Zoom aan en zag 

tot mijn schrik dat er geen enkele taxi 
voor het station stond; later bleek dat 
alle taxi’s in gebruik waren bij een 

begrafenis. Gelukkig was er Carla 
Ligtenberg, de reddende engel, in haar 

aubergine kleurige Citroën Deux 
Chevaux.  

De gesprekken gingen kennelijk goed, 

want ik werd aangenomen als trainee in 
het Chemical Metallurigal -ChemMet in 

het kort- trainingsprogramma: 4 
‘assignments’, waarvan 2 in de VS. Mijn 
eerste periode was in Bergen op Zoom 

als Technology Specialist bij Roelof van 
der Meer. In augustus 1985 reisden 

Jovita en ik af naar Pittsfield, 
Massachusetts, waar ik 2 assignments 
in Technical Marketing heb voltooid. 

Dat was op meerdere fronten een hele 
belevenis. Ik werkte daar als kersverse 

ingenieur/werknemer op het 
hoofdkantoor van GE Plastics. Uwe 
Wascher was toen hoofd van de 

Marketing afdeling, die werd op dat 

moment gereorganiseerd; ik was, 
geloof ik, het enige “poppetje” dat op 
zijn plek bleef.  

Op het privé front was het ook een 
belevenis. Het was de eerste keer voor 
Jovita en mij dat we in de VS waren. 

We hebben wel geteld 5 weekends 
doorgebracht in Pittsfield en hebben de 

andere lekker rondgetrokken om te 
genieten van de Berskhires en de 
grote steden in de VS en Canada. Net 

toen we op het punt stonden weer naar 
Bergen op Zoom terug te keren kreeg 

ik een baan aangeboden in Mount 
Vernon, Indiana. Wij hebben daar nog 
twee jaar gewoond. Een bijzondere 

tijd, want daar werd onze zoon Guus 
geboren in 1988. Na terugkeer in 

Bergen op Zoom in 1989 kwam daar 
onze dochter Annejet bij; Annejet werkt 
nu bij de Arbodienst op site, sprak de 

trotse vader. Ik zal jullie niet verder 
vermoeien met mijn werkzame leven. 

Ik ben een generalist en heb rollen 
gehad in Technology, Product 
Management, Six Sigma bij GE 

Silicones, Product Stewardship, 
Industry Marketing, Commercial en op 

het laatst binnen Specialties Projects 
en ik was een dikke 20 jaar 
Ombudsman. Ik heb altijd interesse 

gehad in corporate (bij)rollen, zoals 
implementatie van Six Sigma en de 

wereldwijde invoering van SAP als 
vervanger van System ESS. Het mooie 
van corporate programma’s is namelijk 

dat hoe het ook gaat, ze zijn altijd 
succesvol! 

Wij waren snel gewend aan Bergen op 
Zoom, een mooie stad met historische 
kern en vergelijkbare bourgondische 

aspecten zoals je ze in Maastricht vindt 
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en dan doel ik niet enkel op 
Carnaval/Vastenavend of de Proefmei. 
Na enkele jaren in een huurhuis te 

hebben gewoond op de Paulusberg 
hebben we ons eigen huis gebouwd op 
de Bergse Plaat. Jullie zullen begrijpen 

dat ik niet op zoek hoefde te gaan naar 
een architect. Hier hebben we 30 jaar 

met plezier gewoond en hebben onze 
kinderen zien opgroeien en uitvliegen. 
Beiden zijn wel binnen Bergen op Zoom 

blijven wonen. 

Zo’n 10 jaar geleden hebben we het 

plan opgevat om ergens in Bergen op 
Zoom een aantal levensloopbestendige 
appartementen te realiseren onder 

Collectief Particulier Opdracht-
geverschap CPO. Bij CPO ben je als 

het ware je eigen ontwikkelaar. De 
hobbels in de weg naar het einddoel toe 
zal ik jullie besparen, maar eind juli zijn 

we ingetrokken in ons appartement in  

 

 

gebouw D van de voormalige Cort 
Heyligerskazerne en wonen er nu al 
naar tevredenheid. 

Over Rob zelf: probeert gezond te 
leven, doet aan fitness, fietst elke week 
een 40-50 km rondje, houdt van 

fotograferen, maakt graag collages van 
foto’s en ook filmpjes, zingt al bijna 30 

jaar op het CKB en heeft na zijn 
pensioen ook het pianospel weer 
opgepakt, doet aan improvisatietheater, 

bouwt aan de stambomen van familie 
en schoonfamilie, geniet van zijn twee 

kleindochters, is voorzitter van de 
Vereniging van Eigenaars De 
Compagnie, apprecieert een goed glas 

wijn, single malt whisky of een New 
England IPA biertje en gaat zich zeer 

waarschijnlijk met tuinieren 
bezighouden. 

 

Rob de Jong 

 


